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В статье рассматриваются особенности создания Конституции Израиля. Предпринята попытка посредством 
анализа содержания принятых парламентом Израиля (Кнессетом) в период с 1958 по 2018 г. Основных законов, 
практики Верховного суда Израиля, установления причин непринятия на сегодняшний день кодифицированной 
конституции государства Израиль. Показана зависимость процесса создания Конституции от различных внешних 
и внутренних факторов. Автор приходит к выводу об образовании «пороков» качества конституции.
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The article examines the features of the creation of the Israeli constitution. An attempt has been made by analyzing 
the content of those adopted by the Israeli Parliament (Knesset) between 1958 and 2018. The main laws, the practice of 
the Supreme Court of Israel, establishing the reasons for the rejection of the codified constitution of the State of Israel 
today. The dependence of the constitution creation process on various external and internal factors is shown. The author 
comes to the conclusion about the formation of “defects” of the quality of the constitution.
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